
ZAPISNIK 5. REDNE SEJE SVETA STARŠEV V ŠOLSKEM LETU 2022/23 

z dne 29. 5. 2023 ob 17. uri  

 

Prisotni: predstavniki razredov, v. d. ravnatelja Luka Blaganje, pomočnika Karmen Korez, predstavniki strokovnih 

aktivov. 

Opravičeno odsotni: lista prisotnosti 

Neopravičeno odsotni: lista prisotnosti 

Zapisnikar: Rjabina Hočevar 

Priložena lista prisotnih (ni za objavo) in priloge k dnevnemu redu so sestavni deli tega zapisnika. 

Predsednik je pozdravil vse prisotne in preveril prisotnost predstavnikov razredov.  

 

Predlagani dnevni red je: 

1. Potrditev dnevnega reda. 

2. Pregled zapisnika 4. izredne seje. 

3. Delovni zvezki za šolsko leto 2023-24 (potrditev cen za posamezne razrede). 

4. Poročilo ljubljanskega aktiva sveta staršev. 

5. Pobude, predlogi, mnenja staršev. 

 

Ad1) 

Predsednik je pozdravil vse prisotne in prebral dnevni red, na katerega ni bilo pripomb. Sprejet je bil 

Sklep 1: dnevni red je bil soglasno sprejet. 

 

Ad2) 

Na zapisnik izredne seje ni bilo pripomb, zato je bil sprejet 

Sklep 2: svet staršev soglasno potrjuje zapisnik 4. izredne seje. 

 

Ad3) 

Starši so prejeli izbor delovnih zvezkov s cenami za šolsko leto 2023/24. 

V. d. ravnatelja je povedal, da se je cena delovnih zvezkov za bodoči 5. razred znižala. Razlog je druga založba. 

V vseh razredih so starši potrdili izbor s cenami, zato je bil sprejet 

Sklep 3: člani sveta staršev so se seznanili in soglasno potrdili delovne zvezke s cenami za šolsko leto 2023/24. 

 

Ad4) 

Predsednik je povedal, da se od prejšnje, februarske seje, ni zgodilo nič novega. 

 

Ad5) 

 

1A) Učenci so bili navdušeni nad plavalnim tečajem. 

Predstavnica je izpostavila zavijanje učbenikov v folijo. V. d. ravnatelja se bo pozanimal, kako je s tem.  

Ker je folija zelo draga, bomo na šolski sklad naslovili prošnjo za financiranje zavijanja učbenikov. Sprejet je bil  

Sklep 4: šolskemu skladu bomo predlagali, da pretehta odločitev o financiranju zavijanja učbenikov. 

 

1B) Učenci navdušeni nad plavalnim tečajem. 

2A) Brez posebnosti. 

3A) Brez posebnosti. 

3B) Brez posebnosti. 

4B) Brez posebnosti. 

5B) Brez posebnosti. 



6B) Brez posebnosti. 

7A) Brez posebnosti, le disciplina učencev bi bila lahko boljša. 

8B) Predstavnica je povedala, da računalniška igrica Minecraft pri računalništvu ni primerna za šolo. Nadalje je 

povedala, da so učenci lačni. V. d. ravnatelja in vodja prehrane Vodnikova sta pripomnila, da je hrane dovolj in da so 

porcije povsem po normativih. Problem nastaja, ker učenci ne pojedo celotnega kosila, včasih vzamejo samo sladico. 

Na dodatno kosilo pa lahko pridejo vsak dan ob 13.50. Povedal je tudi, da razmišljamo o sistemu nadzora nad kosili – 

morda z elektronskimi ključki (veliko staršev, ki imajo regresirana kosila, obrokov namreč sploh ne odjavljajo). 

Predstavnica je izpostavila še problem umazanih stranišč. Gospod Blaganje je povedal, da na šoli ni opazil nesnage, je 

pa potrebno učence doma in v šoli vzpodbujati k čistoči. 

Predstavnica je povedala, da starši so ZA izpeljavo tabora v prihodnjem šolskem letu in v. d. ravnatelja je povedal, da 

bomo v naslednjem šolskem letu tabore skušali izpeljati kljub manjšemu številu prijavljenih, kot je bilo to do sedaj (do 

sedaj je bil dogovor 80 %). Zagotoviti pa tega ne more, ker ni vse odvisno od šole oziroma vodstva, ampak tudi od 

CSOD-jev, torej ali bodo pripravljeni vzeti manjše število udeležencev od napovedanega. Upa, da ne bo težav, 

zagotoviti pa tega žal ne more. 

8C) Pohvala svetovalni službi za dober in hiter odziv (na temo dogodkov izven Slovenije); pohvala tudi razredničarki in 

sorazredničarki. Gospod Blaganje je povedal, da bomo dali na MVI vlogo za tri oddelke (bodoči 9. razredi) in da upamo 

na pozitivno rešitev.  

Zahvala v. d. ravnatelju, učiteljici Konjajevi in aktivu OPB za akcijo »Očistimo Jarše«. 

9A) Predstavnica se je zahvalila strokovnim delavcem, učiteljskemu zboru in tudi bivši ravnateljici za uspešno 9-letno 

sodelovanje. Gospod predsednik pa se je zahvalil predstavnici za udejstvovanje, pomoč, predloge in pripadnost šoli. 

 

Ad5) 

Gospa Pajnik je predlagala, da bi naslednjo, majsko sejo sveta staršev v šolskem letu 2023-24 prestavili na en teden 

prej. Razlog je potrditev delovnih zvezkov. 

V. d. ravnatelja je ponovno vljudno povabil na dan druženja, ki bo potekalo 31. 5. 2023 od 16.00 ure dalje. 

Pohvala gospodu Blaganjetu za uspešno ravnateljevanje, gospe Kožar Tratnik za pomoč pri pridobivanju sredstev iz 

šolskega sklada, pohvala pomočnici, gospe Korez za opravljanje pedagoških/strokovnih in ostalih nalog in ga. Hočevar 

za zapisnike ter koordinacijo glede sej. 

Predsednik se je zahvalil vsem članom Sveta staršev, vodjem aktivov in vsem prisotnim na zadnji redni seji v letošnjem 

šolskem letu. 

 

 

 

Seja se je zaključila ob 17.45. 

 

 

 

Zapisnikar:         Predsednik: 

Rjabina Hočevar        Robert Richter 


